

بيان المعلومات الأساسية

حساب توفير	اسم الحساب			
حساب توفير	نوع الحساب			
100 د.ك أو ما يعادلها بالعملة الأخرى	الحد الأدنى لفتح الحساب			
لا توجد رسوم سنوية للحساب	الرسوم السنوية للحساب			
تُدفع الفوائد في نهاية مارس وسبتمبر من كل عام، وتُحتسب على أرصدة بقيمة 250 د.ك أو أكثر	طريقة دفع الفائدة			
تُستحق الفائدة في أول يوم من الشهر التالي	آلية احتساب الفائدة			
<table border="1"> <tr> <td>معدل الفائدة</td><td>الشريحة</td></tr> <tr> <td>0.05%</td><td>250 دينار كويتي وما فوق</td></tr> </table>		معدل الفائدة	الشريحة	0.05%
معدل الفائدة	الشريحة			
0.05%	250 دينار كويتي وما فوق			
- خدمة الإشعارات الفورية / التنبيهات عبر الرسائل النصية القصيرة (SMS) - توفر الحساب بعملة متعددة، بما في ذلك العملات الأجنبية (الدولار الأمريكي والجنيه الإسترليني واليورو) - الاستفادة من قرض مقابل ضمان نقدي بأسعار تفضيلية شروط وأحكام الحساب اضغط هنا	مزايا الحساب			

المخاطر والإجراءات المترتبة على الحساب

يتوجب على العميل الاحتفاظ برصيد شهري لا يقل عن 250 د.ك في الحساب للتمكن من الحصول على الفائدة الخاصة

إجراءات تعديل الشروط والأحكام

- للبنك الحق في تعديل الشروط والأحكام المنظمة للحساب في أي وقت، وسيقوم البنك بإخطار العملاء عن التعديل في فروعه أو بآية طريقة أخرى يراها مناسبة قبل 30 يوم من بدء التطبيق و يعتبر ذلك إلزاماً لحامل البطاقة / العميل فور قضاء المدة (30 يوم).
- يُرسل البنك إعلانات تسويقية لعملائه بشأن العروض والحملات. ويمكن للعملاء الغير راغبين باستلام هذه الاعلانات، التواصل مع مركز الخدمة على رقم 1899899 لطلب إيقاف استلامها.

DISCLOSURE OF BASIC INFORMATION

Account Name	Savings account	
Account Type	Savings account	
Minimum Opening Balance	KD 100 or equivalent in foreign currencies.	
Annual Account Fees	No annual fees on the account	
Interest payment method	The interest is paid at the end of March and September each year and is calculated on balances of KD250 and above	
Interest Calculation Method	Balance	Interest Rate
	250 KD & Above	0.05%
Account Benefits	• Push Notifications / SMS Alert services. • Multi-currency availability, including foreign currencies (USD, GBP and EUR) • Benefit from loan against cash collateral with preferential rates • Account Terms and Conditions Click here	

Procedures and Consequences related to the account

A monthly balance of no less than KD250 in the account is required to obtain the special interest

Procedures for amending the Terms and Conditions

- The Bank has the right to amend the terms and conditions governing on the account at any time. The Bank will notify customers of the amendment at its branches or through any other appropriate means, 30 days prior to implementation. Such amendment shall be considered binding on the cardholder/customer immediately upon the lapse of the 30-day period.
- The Bank sends marketing advertisements regarding offers and campaigns. Customers who no longer wish to receive these advertisements can contact the call center at 1899899 to opt out of the service.